

英語課程申請表

第一部分			
* 學生姓名:	(英文)	(中文)	
* 與出生證明書相同，以頒證書之用			
本人明白及同意商務印書館(香港)有限公司使用我的個人資料(姓名、電話號碼和電郵地址)與本人聯絡學生、課程料事宜及有關促銷資訊。本人同意上述公司使用個人資料作出的直接促銷。			
性別:	<input type="checkbox"/> 男	<input type="checkbox"/> 女	
出生日期:	(年)	(月)	(日)
就讀學校:			年級:
住址:			
聯絡人資料:	<input type="checkbox"/> 父	<input type="checkbox"/> 母	<input type="checkbox"/> 其他: _____
	姓名:		
	電郵地址:		
	電話: (手提)	(住宅)	(緊急)
第二部分			
課程名稱:			
上課時間及地點:	銅鑼灣兒童天地	5:00 pm – 6:30 pm (星期五)	
認識此課程途徑:	<input type="checkbox"/> 電郵	<input type="checkbox"/> 本館網頁	<input type="checkbox"/> 分館宣傳海報
	<input type="checkbox"/> 朋友介紹	<input type="checkbox"/> Facebook	<input type="checkbox"/> 其他 _____
第三部分			
本人已細閱、明白及同意此課程之所有報名條款和細則。			
家長 / 監 護人姓名:			家長 / 監 護人簽署:
簽署日期:	(年)	(月)	(日)
			職員簽署:

報名條款及細則:

- 1) 課程名額有限，先到先得。課程名額上限為 15 人。
- 2) 本館將於開課 3 天前以電話或電郵確認學生之申請。
- 3) 如因天雨關係而取消課堂(請參考教育局指引)，已繳付之學費，恕不退還，亦不作補課安排。
- 4) 學生不可攜帶食物於上課地點進食，以保持衛生及清潔。
- 5) 我們有權拍攝或錄影學生在上課的情況，並可使用有關的相片或短片作宣傳之用；家長如有異議，必須於開課前以書面通知本館。
- 6) 如有需要，我們有權更改原定之上課時間及課程內容。
- 7) 本館所有優惠券和書券均不適合用於報讀本課程。
- 8) 本館只接受 EPS，信用卡或現金繳交課程費用。
- 9) 如有任何爭議，我們將保留一切最終決策權。

English Workshop Application Form

Part 1			
* Student Name:	(English)	(Chinese)	
*same as the name in the Certificate of Birth			
The Commercial Press (H.K.) LTD. intends to use your name, telephone number, email and correspondence address for sending you information related to our courses, products, promotions and activities. I agree to the proposed use of my personal data in the direct marketing purposes.			
Gender:	<input type="checkbox"/> Male	<input type="checkbox"/> Female	
Date of Birth:	(YY)	(MM)	(DD)
School:		Form:	
Address:			
Guardian's Information:	<input type="checkbox"/> Father <input type="checkbox"/> Mother <input type="checkbox"/> Other: _____		
	Name:		
	Email Address:		
	Phone: (Mobile)	(Home)	(Emergency)
Part 2			
Course Name:			
Time & Venue:	Causeway Bay Kiddyland	5:00 pm – 6:30 pm (Friday)	
Where did you learn about this course:	<input type="checkbox"/> Email	<input type="checkbox"/> Our website	<input type="checkbox"/> Store promotion
	<input type="checkbox"/> Friend's referral	<input type="checkbox"/> Facebook	Other _____
Part 3			
I have already read, understood and agreed all the terms and conditions of the enrollment of this course.			
Parent/ Guardian Name:		Parent/ Guardian Signature:	
Date:	(YY)	(MM)	(DD)
		Staff Signature:	

Terms and Conditions:

- 1) Owing to limited capacity, students are registered on a first-come-first-serve basis. The maximum size of the class is 15 students.
- 2) Courses will be confirmed via phone or email 3 days before they start.
- 3) If any lessons are cancelled owing to adverse weather conditions (subject to the EDB's guidelines to both Secondary and Primary schools), tuition fees will not be refunded, and no extra lessons will be arranged.
- 4) No eating or drinking is allowed in the bookshop venue.
- 5) We have the right to videotape and take photos of the lessons and use the material for promotional purposes; if parents have any objections, a written notification is needed to inform us before the lesson starts.
- 6) If necessary, we have the right to amend the above-mentioned timeslots and course content.
- 7) The coupons and the bookshop vouchers are not a valid form of payment for the workshops.
- 8) Only EPS, credit cards, or cash can be used as payment method.
- 9) If any discrepancies arise, we reserve the right to final decisions.

香港筲箕灣耀興道 3 號東匯廣場 8 樓

8/F, Eastern Central Plaza, 3 Yiu Hing Road, Shau Kei Wan, Hong Kong

電話 Telephone : (852) 2565 1371 傳真 Fax : (852) 2565 1113, 2564 5277

網址 : <http://www.commercialpress.com.hk>